
 

 

 

PKT. DAGSORDEN: REFERAT 

1. Referat for sidste 
møde 

Godkendt 

2. Godkendelse af 
dagsordenen 

Nye punkt: ”Høringssvar om tildelingsmodel” 
”Nyt fra Ledelse, TR, personale & forældre” 

3.  
Trafiksikkerhed 

Vi havde Kommunens trafikudvalg ude og kigge på Toften – om vedrørende problematikken om fart og 
overblikket på strækningen. 
De og vi så løsningen her var et vejbump ved indkørslen. 
De havde 1,5 mil. til rådighed, og der vil blive lavet et katalog med forslag på de 40 matrikler i 
kommunen i prioriteret rækkefølge.  
Vi håber vi er med som en af de øverste prioriteter. 

4. Området bag 
børnehaven 

Orientering om ”Dirt trackbane” bag børnehaven på Toften gerne skulle sættes i gang når frosten er af 
jorden. 

5.  
 
 
 
 
 
 

Økonomi 

• Der orienteres om Årre Børnecenters økonomi herunder overførsler. 
Årsag til overførsler. 

• Vi har været forsigtige grundet: 

• Vi stod længe til at skulle sammenlæse to årgange. Det kommet vi ikke til, da der har været stor 
elevtilgang 

• Vi har to hold basisdansk, det er et to-årigforløb. (Holdene er startet samtidig), Herefter får man 
ingen tildeling længere men overgår til dsa tildeling 

• ”Mere idræt i folkeskolen” er endnu en merbevilling der forsvinder efter skoleåret 2024/2025 
 

 
Vi bruger noget af overskuddet på at ansætte endnu en pædagog fra 01/03 til 31/7 til både 
skoledelen og SFO’en en begivenheds bestemt stilling. 
 
Vi vil udvikle læringsmiljøerne i skoledelen samt opkvalificere det eksisterende personale med 
efteruddannelse i spc. kørekort 



 

 

 
SFO: Vi bruger pengene på renovering af Thomsens palæ og på ny værksteds praksis. 
 
Juniorklub: Vi kommer til at bruge penge på ekstra hænder.  
 
Børnehaven: Der er kørt med en bevidst overbemanding, men det udjævnes af at en ansat går på 
barsel. 
Vi kan sætte det eksisterende personale op i tid. 
Evt. tage vi en studerende ind.   
 

6. Høringssvar om 
tildelingsmodel 

Trine orienterer kort om den nye model Varde kommune. 
Der genereres et positivt høringssvar, medmindre der er indvendinger. 

7. Nyt fra Ledelse 
 

TR 
 

Personale 
 
 
 

Forældre 

Active Floor er endelig hængt op i samlingsalen – nu skal vi alle lære det at kende. 
 
Ny børn og ungepolitik med TR, Trine, Anne og elevrådet på rådhuset den 1/3. 
 
Børnehaven har bussen. 
Førskolen er startet på skolen fra 9 -12 hver dag efter vinterferien. 
De følger skolens ringetider og regler – det går godt. 
 
… 
 

8. Nyt fra 
vuggestueudvalget 

Der orienteres og forberedes til det kommende dialogmøde  
 

9. Punkter til næste møde … 

10. Evt. … 

11.   

12.   

 


